
 
 

 

Møteprotokoll 

 

Utvalg: Formannskapet 

Møtested: Kommunestyresalen 

Dato: 28.06.2021 

Tid: Kl. 15:00 

 

 

Følgende medlemmer møtte Parti 

Jarle Nilsen AP 

Svanhild I. Lyge Andersen AP 

Veronika B. Brekke Jakobsen AP 

Rune Midtun FRP 

Jan Birger Medhaug H 

Ole Kristian Nilsen H 

Randi Wisnæs H 

Helge Thorheim KL 

Alf Magne Grindhaug KRF 

 

Forfall Parti Varamedlem  Parti 

Tor Asle Grønningen SP Jens Inge Ve SP 

Odd Magne Brandt Hansen SV Marianne Sol Levinsen UA       

 

 

 

 

Møtenotater: 
Innkalling godkjent. Saker meldt under "samlesak for spørsmål". Møteleder foreslo at sak 65/21 og 
67/21 behandles etter sak 72/21 da disse sakene er unntatt offentlighet jf. offentleglova § 23. 
Sakliste med møteleders forslag enstemmig godkjent. .  
 
Møtelder foreslo følgende personer til å underskrive protokollen sammen med møteleder:  
Veronika Brekke Jakobsen (AP) og Helge Thorheim (KL).  
 
Møteleders forslag enstemmig vedtatt.  
 
Møteslutt: 17:10.  
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Sakliste 
Sak nr. Sakstittel  

060/21 Startlån - Ekstra låneopptak i 2021 - Avsetting til tapsfond for 

startlån 

 

061/21 Helhetlig organisering og ledelse av Historiske Avaldsnes  

062/21 Restrukturering av Haugaland Næringspark AS med opprettelse 

av nytt Holding-selskap 

 

063/21 Utgreiing skolestruktur i sone 2  

064/21 P590 Ny skole Veavågen - Beskrivelse av økonomi, funksjonalitet 

og entreprisevalg 

 

065/21       U. off. 

066/21 Søknad om overføring Senteret  

067/21       U. off. 

068/21 Saksframlegg Modulbygg  

069/21 Aldersgrenser i driftsavtaler med fysioterapeuter og leger  

070/21 Vedtak i klagesak - Riving og nybygg enebolig og garasje - gnr. 21 

bnr. 17 - Stavagarden 

      

071/21 Samlesak for referatsaker  

129/21 Oppfordring til revurdering av anbefaling for breddeidrett 

utendørs for de over 20 år 

 

130/21 Entreprenørskap i Karmøyskolen  

131/21 Pressemelding: Ulla-Førrefondet lyser ut 36 millioner  

132/21 Svar - søknad om salgsbevilling til salg av alkoholholdig drikk 

gruppe 1 

 

133/21 Oppfordring til å svare på høring om fyrverkeri  

134/21 Høring - Forslag til midlertidige endringer i valgforskriften - 

smittevernfaglig forsvarlig gjennomføring av stortingsvalget 2021 

 

135/21 Høring av endringer i byggteknisk forskrift om mikrohus til 

boligformål 

 

136/21 Høring - Forslag til forskrift om investeringstilskudd til 

trygghetsboliger fra Husbanken 

 

137/21 Høring: Forslag til endringer i pasientjournalloven og forskrift om 

IKT-standarder i helse og omsorg 

 

138/21 Høringsbrev – høringsutkast til Plan for lokal kompetanseutvikling 

i barnehage i Rogaland 

 

139/21 Høringsbrev - høringsutkast til Plan for lokal kompetanseutvikling 

i grunnopplæring i Rogaland 

 

072/21 Samlesak for spørsmål  
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060/21 Startlån - Ekstra låneopptak i 2021 - Avsetting til tapsfond for startlån 
 

Rådmannens forslag til vedtak:  
1. Kommunestyret godkjenner ekstra låneopptak startlån på kr. 40 millioner for 2021. Det 

vurderes om låneopptak startlån skal gradvis økes i forhold til vedtatt plan i forbindelse 
med rullering av investeringsplan 2022-2031. 

 
Låneopptaket er hjemlet i Kommuneloven (KOML) § 14-17, som gir kommunene adgang til å ta 
opp lån til videre utlån. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A Bevilgningsoversikt – investering: 
Bruk av lån endres med kr. -40 000 000,- (økt bruk av lån) 
Videreutlån økes med kr. 40 000 000,- (økt utlån)  
 

2. Kommunestyret godkjenner at det avsettes midler til et nytt tapsfond for startlån med kr. 6,1 
million i 2021, tilsvarende 2 % av det samlede utlånet på kr. 305 millioner per mai 2021. Videre 
oppbygging av tapsfondet vurderes i forbindelse med rullering av investeringsplan 2022-
2031. Tapsfondet bør til enhver tid være på 2 % av samlet utlån. 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Nilsen (Ap) foreslo følgende som ny siste setning i pkt. 2:  
"Midlene tas av ubundet investeringsfond".  
 
Innstilling, med tilleggsforslag fremsatt av Nilsen (Ap), enstemmig vedtatt.  
 
 
 
 

FSK - 060/21 Vedtak: 

 
1. Kommunestyret godkjenner ekstra låneopptak startlån på kr. 40 millioner for 2021. Det 

vurderes om låneopptak startlån skal gradvis økes i forhold til vedtatt plan i forbindelse 
med rullering av investeringsplan 2022-2031. 

 
Låneopptaket er hjemlet i Kommuneloven (KOML) § 14-17, som gir kommunene adgang til å ta 
opp lån til videre utlån. 
 
Det gjøres følgende endringer i budsjettskjema 2A Bevilgningsoversikt – investering: 
Bruk av lån endres med kr. -40 000 000,- (økt bruk av lån) 
Videreutlån økes med kr. 40 000 000,- (økt utlån)  
 

2. Kommunestyret godkjenner at det avsettes midler til et nytt tapsfond for startlån med kr. 6,1 
million i 2021, tilsvarende 2 % av det samlede utlånet på kr. 305 millioner per mai 2021. Videre 
oppbygging av tapsfondet vurderes i forbindelse med rullering av investeringsplan 2022-
2031. Tapsfondet bør til enhver tid være på 2 % av samlet utlån. Midlene tas av ubundet 
investeringsfond.  
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061/21 Helhetlig organisering og ledelse av Historiske Avaldsnes 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten. 
 
 

16.06.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Lindtner redegjorde for sin habilitet og fratrådte under habilitetsvurderingen.  7 representanter til 
stede.  
Nestleder Rygh (KrF) overtok møteledelsen. 
Lindtner enstemmig erklært som inhabil, jf. fvl § 6.2. 
Glynis Kristoffersen (Sp) tiltrådte. 8 representanter til stede. 
Innstillingen enstemmig vedtatt. 
 
Kristoffersen fratrådte. Lindtner tiltrådte og overtok møteledelsen. 8 representanter til stede. 
 

HOK - 024/21 Vedtak: 

Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten. 
 
 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Thorheim (KL) ønsket orientering om videre drift og status av Historiske Avaldsnes i et senere 
formannskapsmøte.  
 
Nilsen (Ap) tilsluttet seg Thorheim (KL) sitt ønske om orientering og viste til at det vil bli lagt opp som 
en orienteringssak i forkant av et senere formannskapsmøte.   
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 061/21 Vedtak: 

Kommunestyret ber rådmannen gjennomføre en virksomhetsoverdragelse av Opplev Avaldsnes og 
organisere det historiske Avaldsnes som et kommunalt virksomhetsområde i Oppvekst og 
kulturetaten. 
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062/21 Restrukturering av Haugaland Næringspark AS med opprettelse av 

nytt Holding-selskap 
 

Rådmannen sitt framlegg til vedtak: 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner stiftelsen av nytt holdingselskap «Holding Haugaland 

Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), stiftet med tinginnskudd, hvor kommunens aksjer i 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) er overdratt til nytt holdingsselskap, 
dokumentert i «Stiftelsesdokument for Holdning Haugaland Næringspark AS», datert 
08.01.2021. 

2. Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å besørge for at ansvarlig lån mellom 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) og Karmøy kommune, dokumentert i 
avtale datert 18.09.2019, transporteres til nytt holdingselskap «Holding Haugaland 
Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816). 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere nødvendige dokumenter i 
forbindelse med vedtak 3. 

4. Karmøy kommunestyre ber rådmannen arbeide for å endre vedtektene i nytt 
holdingselskap «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), blir likelydende 
som dagens vedtekter i Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703), slik at 
konsernstrukturen kommer i samsvar med kommunens eierstrategi for selskapet. 

5. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å stemme for i generalforsamlingen 
endring av vedtekter «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), i samsvar 
med vedtak 5. 

 
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Nilsen (Ap) orienterte at det var feil i rådmannens forslag til vedtak punkt 2 og 5:  
I vedtakspunkt 3: her skal det henvises til vedtakspunkt 2.  
I vedtakspunkt 5: her skal det henvises til vedtakspunkt 4.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt med de rettelser Nilsen (Ap) orienterte om.  
 
 

FSK - 062/21 Vedtak: 

 
1. Karmøy kommunestyre godkjenner stiftelsen av nytt holdingselskap «Holding Haugaland 

Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), stiftet med tinginnskudd, hvor kommunens aksjer i 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) er overdratt til nytt holdingsselskap, 
dokumentert i «Stiftelsesdokument for Holdning Haugaland Næringspark AS», datert 
08.01.2021. 

2. Karmøy kommunestyre gir rådmannen fullmakt til å besørge for at ansvarlig lån mellom 
Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703) og Karmøy kommune, dokumentert i 
avtale datert 18.09.2019, transporteres til nytt holdingselskap «Holding Haugaland 
Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816). 

3. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å signere nødvendige dokumenter i 
forbindelse med vedtak 2. 

4. Karmøy kommunestyre ber rådmannen arbeide for å endre vedtektene i nytt 
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holdingselskap «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), blir likelydende 
som dagens vedtekter i Haugaland Næringspark AS, (org.nr.  983 405 703), slik at 
konsernstrukturen kommer i samsvar med kommunens eierstrategi for selskapet. 

5. Karmøy kommunestyre gir ordføreren fullmakt til å stemme for i generalforsamlingen 
endring av vedtekter «Holding Haugaland Næringspark AS» (org.nr. 926 438 816), i samsvar 
med vedtak 4. 

 
 

 

 

063/21 Utgreiing skolestruktur i sone 2 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 

Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 1 om 
mogleg samanslåing av Grindhaug, Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg oppvekst og kultur - 16.06.2021 - 025/21 

Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 2 om mogleg 
samanslåing av Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg. 

 

16.06.2021 Hovedutvalg oppvekst og kultur 

 

Behandling 

Innstillingen fikk 4 stemmer (Ap 2, KrF 1,  V1) og Mannes sitt forslag fikk 4 stemmer (KL 1, H 2, SP 1). 
Leders dobbelstemme avgjorde og Mannes sitt forslag ble vedtatt. 
 

HOK - 025/21 Vedtak: 

Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 2 om mogleg 
samanslåing av Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg. 

 

21.06.2021 Kommunestyret 

 

Behandling 

Saken utsettes til neste møte i kommunestyret, 28.06.21. 
 

KST - 060/21 Vedtak: 

Saken ble utsatt til neste møte i kommunestyret, 28.06.21. 
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Forslag til vedtak fra Ap, Sp, Frp, V og KrF, foreslått av Alf Magne Grindhaug, Kristelig Folkeparti 

1. Kommunestyret slår fast at det skal bygges ny skole på Åkra, på ervervet tomt i tilknytning til 
idrettsanlegget. 
2. Kommunestyret ber om at prosessen rundt skolestruktur på Åkra går så raskt som mulig. 
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Rådmannen legger frem endelig sak om skolestruktur våren 2022, etter at nødvendige høringer er 
gjennomført. 
3. Det er ønskelig at alle aktuelle skolekretser får uttale seg, slik at grunnlaget for ny sak blir godt 
forankret. Kommunestyret ber derfor rådmannen om å gå videre med utredning av alternativ 1 om 
mulig sammenslåing av Grindhaug, Ådland og Åkra skole i ett nytt bygg. 

 

Utgreiing skolestruktur sone 2., foreslått av Marianne Sol Levinsen, SV-Sosialistisk 

VenstepartiUavhengig 

Karmøy kommune ber rådmann gå videre med planer for Åkra nye skole uten nedlegging av 
Grindhaug og Ådland 
 
 

Grindhaug (KrF) fremmet fellesforslag på vegne av Ap, Sp, FrP, V og KrF.  
Levinsen (UA) fremmet sitt forslag.  
 
Thorheim  (KL) foreslo forslaget vedtatt i hovedutvalg oppvekst og kultur:  
Karmøy kommunestyre ber rådmannen om å gå vidare med utgreiing av alternativ 2 om mogleg 
samanslåing av Ådland og Åkra skole i eit nytt bygg. 
Nilsen (Ap) foreslo at det ble stemt over alle forslagene, samt at det ble gitt mulighet til å stemme i 
mot alle forslagene. 
 
Formannskapet samtykket til denne voteringsrekkefølgen.  
 
Rådmannens forslag fikk 0 stemmer.  
Forslaget fremsatt av Grindhaug (KrF) på vegne av posisjonspartiene Ap, KrF, FrP, Sp, og V fikk 7 
stemmer (Ap  3, KrF 1, Frp 1, Sp 1, H 1). 
Forslaget fremsatt av Levinsen (UA) fikk 1 stemme (UA 1).  
Forslaget fremsatt av Thorheim (KL) fikk 1 stemme (KL 1). 
To stemte mot alle forslagene (H 2).  
 
 
Fellesforslaget fremsatt av Grindhaug (KrF) på vegne av Ap, Sp, FrP, V og KrF fikk følgelig flertall med 
7 stemmer og ble vedtatt. 
 
 
 

FSK - 063/21 Vedtak: 

1. Kommunestyret slår fast at det skal bygges ny skole på Åkra, på ervervet tomt i tilknytning til 
idrettsanlegget. 
2. Kommunestyret ber om at prosessen rundt skolestruktur på Åkra går så raskt som mulig. 
Rådmannen legger frem endelig sak om skolestruktur våren 2022, etter at nødvendige høringer er 
gjennomført. 
3. Det er ønskelig at alle aktuelle skolekretser får uttale seg, slik at grunnlaget for ny sak blir godt 
forankret. Kommunestyret ber derfor rådmannen om å gå videre med utredning av alternativ 1 om 
mulig sammenslåing av Grindhaug, Ådland og Åkra skole i ett nytt bygg. 

 

 

 

064/21 P590 Ny skole Veavågen - Beskrivelse av økonomi, funksjonalitet og 

entreprisevalg 
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Rådmannens forslag til vedtak: 
1. Beskrevet funksjonalitet for Ny skole Veavågen benyttes i den videre prosjekteringen for prosjektet. 

Det planlegges at ny skole Veavågen er klar for bruk til skolestart 2025. 
2. Prosjektet gjennomføres som en totalentreprise med unntak at arbeid knyttet til 

rekkefølgekravene/infrastrukturtiltakene som gjennomføres som en egen anbudskonkurranse 
basert på NS8405 Norsk bygge- og anleggskontrakt (mengderegulert).  

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 064/21 Vedtak: 

 
1. Beskrevet funksjonalitet for Ny skole Veavågen benyttes i den videre prosjekteringen for prosjektet. 

Det planlegges at ny skole Veavågen er klar for bruk til skolestart 2025. 
2. Prosjektet gjennomføres som en totalentreprise med unntak at arbeid knyttet til 

rekkefølgekravene/infrastrukturtiltakene som gjennomføres som en egen anbudskonkurranse 
basert på NS8405 Norsk bygge- og anleggskontrakt (mengderegulert).  

 

 

 

065/21  
 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble behandlet etter sak 72/21.  
 
Nilsen (Ap) foreslo at møtet ble lukket jf. offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommuneloven § 11-5, tredje 
ledd, bokstav b jf. femte ledd.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Møtet lukkes.  
 
Innstilling enstemmig vedtatt.  
 
 

 
 

 

 

066/21 Søknad om overføring Senteret 
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Rådmannens forslag til vedtak: 

Budsjettrammen til prosjekt P597 «Oppgradering av Senteret» økes fra 4,5 mill. kroner til 5,2 mill. 
kroner.  

1. Det overføres 700 000 kroner inklusive mva fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg 
og anlegg» til P597 «Oppgradering av Senteret, gnr 64/ bnr 817». 

2. I budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter) blir det gjort følgende endringer for 2021: 
1. P501 "Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg" blir redusert med 700 000 kroner. 
2. P597 "Oppgradering av Senteret, gnr 64/bnr 817" blir økt med 700 000 kroner. 

 
 
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Innstilling enstemmig vedtatt.  
 

FSK - 066/21 Vedtak: 

 

Budsjettrammen til prosjekt P597 «Oppgradering av Senteret» økes fra 4,5 mill. kroner til 5,2 mill. 
kroner.  

1. Det overføres 700 000 kroner inklusive mva fra P501 «Mindre oppgraderinger av bygg 
og anlegg» til P597 «Oppgradering av Senteret, gnr 64/ bnr 817». 

2. I budsjettskjema 2B (investeringsprosjekter) blir det gjort følgende endringer for 2021: 
1. P501 "Mindre oppgraderinger av bygg og anlegg" blir redusert med 700 000 kroner. 
2. P597 "Oppgradering av Senteret, gnr 64/bnr 817" blir økt med 700 000 kroner. 

 
 
 

 

 

067/21       
 

 
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Saken ble behandlet etter sak 65/21.  
 
Nilsen (Ap) foreslo at møtet ble lukket jf. offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommuneloven § 11-5, tredje 
ledd, bokstav b jf. femte ledd.  
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 
Møtet lukkes.  
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Thorheim (KL) foreslo å utsette saken.  
 
Utsettelsesforslaget fremsatt av Thorheim (KL) fikk 5 stemmer mot 6 stemmer og falt (H 3, KL 1, UA 
1). 
 
Innstilling vedtatt med 6 stemmer mot 5 stemmer (H 3, KL 1, UA 1).  
 
 
 

 

 

 

068/21 Saksframlegg Modulbygg 
 

Rådmannen sitt forslag til vedtak: 
Det kan ikke gis et entydig ja/nei-svar på om modulbygg er egnet til formålsbygg. Modulbygg har 
både begrensninger og muligheter. Begrensningene synes å være størst på mer komplekse bygg, som 
skoler og sykehjem. Det er prosjekt avhengige faktorer, som bygningstype, kompleksitet, lokalklima, 
logistikk og økonomi som bør avgjøre hvilken byggemetode som velges i hvert enkelt prosjekt. Dette 
underbygges også av flere lokale arkitektkontor. Rådmannens anbefaling er at bruken av modulbygg 
må vurderes i forhold til de overnevnte premisser i hvert enkelt prosjekt. 
 
 
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Thorheim (KL) foreslo å invitere inn representanter og/eller firmaer osm driver med modulbygg, samt 
byggherer som har nyttiggjort seg modulbygg, spesielt relatert til skoler.  
 
Nilsen (Ap) oppfordret de ulike partigruppene til å få orienteringer for sin partigruppe i stedet.  
 
Innstilling vedtatt med 10 stemmer mot 1 stemme (Frp 1).  
 
 
  
 

FSK - 068/21 Vedtak: 

Det kan ikke gis et entydig ja/nei-svar på om modulbygg er egnet til formålsbygg. Modulbygg har 
både begrensninger og muligheter. Begrensningene synes å være størst på mer komplekse bygg, som 
skoler og sykehjem. Det er prosjekt avhengige faktorer, som bygningstype, kompleksitet, lokalklima, 
logistikk og økonomi som bør avgjøre hvilken byggemetode som velges i hvert enkelt prosjekt. Dette 
underbygges også av flere lokale arkitektkontor. Rådmannens anbefaling er at bruken av modulbygg 
må vurderes i forhold til de overnevnte premisser i hvert enkelt prosjekt. 
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069/21 Aldersgrenser i driftsavtaler med fysioterapeuter og leger 
 

Rådmannens forslag til vedtak: 
Saken tas til etterretning. 
 
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Helge Thorheim, Gruppeleder Karmøylista  på vegne av Karmøylista og Høyre, foreslått av Helge 

Thorheim, Karmøylista 

Kommunestyret ber rådmannen om å utnytte handlingsrommet i Rammeavtalene ASA 4313 og ASA 
4310 slik at Karmøy kommune til enhver tid har tilstrekkelig kapasitet og kompetanse, herunder 
ønskelig/nødvendig spesialkompetanse, på de kontorer hvor det er lokalisert leger og fysioterapeuter 
som har driftsavtale med kommunen. 
Kommunestyret vektlegger viktigheten av at kvalifiserte leger og fysioterapeuter kan stå til tjeneste i 
driftsavtaler med kommunen inntil de har fylt 75 år, dersom vedkommende har ønske om dette. 
 

 

Thorheim (KL) fremmet fellesforslag på vegne av Karmøylista og Høyre.  
 
Fellesforslaget fremsatt av Thorheim (KL) på vegne av Karmøylista og Høyre falt med 5 stemmer mot 
6 stemmer for rådmannens forslag til vedtak (SV 1, KL 1, H 3).  
 

FSK - 069/21 Vedtak: 

Saken tas til etterretning. 
 
 

 

 

070/21 Vedtak i klagesak - Riving og nybygg enebolig og garasje - gnr. 21 bnr. 

17 - Stavagarden 
 

Forslag til vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø opprettholder vedtak i HTM-sak nr. 44/21. 
Saken oversendes Statsforvalteren i Rogaland for videre klagebehandling. 
 
 
 

Vedtak som innstilling fra Hovedutvalg teknisk og miljø - 15.06.2021 - 068/21 

"Hovedutvalg teknisk og miljø tar klagen til følge, og avslår i medhold av pbl. § 19-2 dispensasjon fra 
samme lovs § 11-6."  
 

15.06.2021 Hovedutvalg teknisk og miljø 

 

Behandling 

Flertallet på 5 vedtok å ta klagen til følge, mens mindretallet på 4 (KL 1, H 2, Frp 1) stemte for 
innstillingen. 
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Hagland (KL) foreslo å anke saken inn for formannskapet, jf. reglement for saksbehandling i 
folkevalgte organer pkt. 7.1.  Forslaget fikk 3 stemmer (KL 1, H 2) og saken sendes formannskapet for 
endelig avgjørelse. 
 
 

HTM - 068/21 Vedtak: 

"Hovedutvalg teknisk og miljø tar klagen til følge, og avslår i medhold av pbl. § 19-2 dispensasjon fra 
samme lovs § 11-6."  
 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Vedtak Stavagarden Ap, FrP, KrF, Sp og V, foreslått av Svanhild I. Lyge Andersen, Arbeiderpartiet 

 
Forslag til vedtak: 
1. Formannskapet viser til mindretallsanken framsatt av Hagland (KL) i sak 68/21 i HTM 15.06.21. 
Formannskapet tar ikke anken til følge og stadfester HTM sin avgjørelse om å ta klagen fra 
Statsforvalteren til følge slik at erstatningsbolig ikke tillates. 
 

Andersen (Ap) fremmet fellesforslag på vegne av Ap, FrP, KrF, Sp og V.  
 
Thorheim (KL) fremmet fellesforslag på vegne av Karmøylista og Høyre:  
Formannskapet viser  til brav fra Statsforvalteren i Rogaland av 23.4.201, der det fremgår av 
begrunnelsen til Statsforvalteren at "det gamle bygget skulle brukes til gardsturisme" . Det gamle 
bygget er registrert som bolig, men er i dårlig forfatning og er heller ikke verneverdig. og det er 
således ikke tenkt brukt til gardsturisme.   Videre fremkommer det av Statsforvalterens brev at "i 
tillegg vil erstatningsboligen legge beslag på innmarksbeite".  Dette siste punktet er feil da det ikke er 
innmarksbeite der det nye huset skal bygges. 
 
Konklusjon: Formannskapet  opprettholder vedtak fra Hovedutvalg Teknisk og miljø i sak 044/21: 
HTM- 044/21 Vedtak: 
Hovedutvalg teknisk og miljø gir dispensasjon fra PBLs §§ 31-5 og 11-6,slik at gammelt hus kan rives 
og nytt hus,tilpasset dagens standard,kan bygges. Begrunnelse for dispensasjonen. Antall bygninger 
på stedet endres ikke.Omsøkte bygg anses som erstatningsbygg.  Stedet der nytt hus er tenkt 
bygd,fremstår som tun/plen til nytt eksisterende hus på stedet og har ikke i nyere tid vært benyttet til 
beite.  Eldre hus på stedet er i så dårlig forfatning at det ikke lar seg restaureres på en forsvarlig 
måte.  Omsøkte endring vil ikke ha innvirkning på landbruksdriften på stedet og fordelene anses 
vesentlig større enn ulempene,om man gir en dispensasjon her. 
  
 
Rådmannens forslag til vedtak fikk null stemmer.  
 
Forslaget fremsatt av Andersen (Ap)  på vegne av Ap, FrP, KrF, Sp og V ble vedtatt med 7 stemmer 
mot 4 stemmer for forslaget fremsatt av Thorheim (KL) på vegne av Høyre og Karmøylista (H 3, KL 1).  
 
 
 

FSK - 070/21 Vedtak: 

 
 
1. Formannskapet viser til mindretallsanken framsatt av Hagland (KL) i sak 68/21 i HTM 15.06.21. 
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Formannskapet tar ikke anken til følge og stadfester HTM sin avgjørelse om å ta klagen fra 
Statsforvalteren til følge slik at erstatningsbolig ikke tillates. 

 

 

 

071/21 Samlesak for referatsaker 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Alle referatsakene ble tatt til etterretning.  
 

FSK - 071/21 Vedtak: 

Referatsakene er tatt til etterretning. 
 
 

 

 

129/21 Oppfordring til revurdering av anbefaling for breddeidrett utendørs 

for de over 20 år 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 129/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

130/21 Entreprenørskap i Karmøyskolen 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 130/21 Vedtak: 
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Til etterretning.  
 
 

 

 

131/21 Pressemelding: Ulla-Førrefondet lyser ut 36 millioner 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 131/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

132/21 Svar - søknad om salgsbevilling til salg av alkoholholdig drikk gruppe 1 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 132/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

133/21 Oppfordring til å svare på høring om fyrverkeri 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

Ordfører orienterte om at han ønsket å ta opp spørsmålet om fyrverkeri i neste politirådsmøte.  
 

FSK - 133/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
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134/21 Høring - Forslag til midlertidige endringer i valgforskriften - 

smittevernfaglig forsvarlig gjennomføring av stortingsvalget 2021 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 134/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

135/21 Høring av endringer i byggteknisk forskrift om mikrohus til 

boligformål 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 135/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

136/21 Høring - Forslag til forskrift om investeringstilskudd til 

trygghetsboliger fra Husbanken 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 136/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
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137/21 Høring: Forslag til endringer i pasientjournalloven og forskrift om IKT-

standarder i helse og omsorg 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 137/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

138/21 Høringsbrev – høringsutkast til Plan for lokal kompetanseutvikling i 

barnehage i Rogaland 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 138/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
 

 

 

139/21 Høringsbrev - høringsutkast til Plan for lokal kompetanseutvikling i 

grunnopplæring i Rogaland 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

 

 

FSK - 139/21 Vedtak: 

Til etterretning.  
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072/21 Samlesak for spørsmål 
 

 

 

28.06.2021 Formannskapet 

 

Behandling 

1. Jan Birger Medhaug (H) viste til at politikere med jevne mellomrom blir kontaktet av innbyggere 
som har bekymringer/utfordringer/spørsmål ved tjenestetilbudet i Karmøy som de opplever som 
vanskelige å leve med. Medhaug har blitt orientert om en konkret sak som oppleves for vanskelig for 
eldre tjenestemottakere og deres pårørende. I den konkrete saken er det også sendt 
bekymringsmelding. Medhaug stilte spørsmål til ordfører om han vil ta nødvendig initativ for å finne 
løsning i den konkrete saken og generelt hvordan folkevalgte skal kunne utøve sitt oppdrag i slike 
saker?  
 
Ordfører orienterte om at han var kjent med den konkrete saken og har vært i dialog med dem det 
gjelder. Ordfører viste til at det er beklagelig at både tjenestemottakere og pårørende opplever 
tjenestetilbudet i Karmøy kommune vanskelig. Ordfører orienterte om at denne konkrete saken er 
sendt til Statsforvalteren, og Karmøy kommune har fått tilbakemelding om at det lovpålagte kravet 
er innfridd fra Karmøy kommunes side. Ordfører har imidlertid likevel oppfordret til møte mellom 
Karmøy kommune og de pårørende, hvor Karmøy kommune er vertskap. Formålet med møtet er å 
løfte de mulighetene for hjelp som Karmøy kommune kan tilby.  
 
2. Ordfører orienterte om at det foreligger et notat i møteportalen, samt på representantenes bord, 
som er svar på spørsmålene som ble stilt i møtet 31.05.2021 om nedgravde avfallsløsninger.  
 
3. Nilsen (Ap) foreslo at møtet ble lukket for behandling av sak 65/21 og 67/21 da disse sakene er 
unntatt offentlighet jf. jf. offentleglova § 23, 1. ledd jf. kommuneloven § 11-5, tredje ledd, bokstav b 
jf. femte ledd. 
 
Forslaget fremsatt av Nilsen (Ap) enstemmig vedtatt.  
 

      
 
 

 

 


